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Chtějí si dělat věci po svém a tak, aby jim vyhovovali, proto si založili vlastní značku jízdních kol, 

cyklistického oblečení a vlastní závodní tým pro závody e-biků, ve kterých reprezentují Českou 

republiku jen za podpory sponzorů, které si musí shánět sami. 

Dokument by se měl zaměřit na jejich přístup k situacím, které v životě mohou nastat, s tím, že jejich 

byznys je jedním z projevů, ale určitě nemá být hlavním tématem. Zároveň bych se chtěl věnovat i 

závodění jako takovému, protože i na to člověk musí mít nějakou svou životní filozofii. Navíc tím, že 

jsou oba v jednom týmu, tráví spolu opravdu hodně času, takže bych se chtěl věnovat i jejich vztahu 

mezi sebou, třeba jestli si občas „nelezou na nervy“. Pokud to technické možnosti dovolí, chtěl bych 

natáčet venku při jízdě na kole, ale vím, že to může být náročné na provedení. 


